LUKOIL MID-EAST LIMITED ANNOUNCES TENDER NO. 089.ZK.TND.LOM.2018 FOR FREIGHT FORWARDING SERVICES.

LUKOIL Mid-East Limited, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna- 2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimal qualification requirements specified in Tender Documentation, including:

- a) The Bidder has experience in provision of Freight forwarding services, including transportation of oversize cargos, for the major Oil and Gas and/or heavy industry projects and/or capital construction projects during last 3 (three) years in Iraq.
- b) The Bidder has average annual turnover for the last 3 years in the amount of not less than USD 1,000,000.00;
- c) to have registration of legal entity (affiliate) in the Republic of Iraq;
- d) to be able to provide Machinery, Transportation Means and Storage Facilities in line with Company requirements (owned or rented);
- to be able to provide berth at Umm Qasr or Khor Al Zubair merchant ports (owned or
- The Bidder is able to submit the Bid Bond in the amount of USD 40,000.00

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before February 28, 2018).

The written request of Bidder shall contain the following information:

Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before 05:00 p.m. of April 02, 2018.

All communication regarding the Tender should be conducted through email: tender@lukoil-international.com.

Information note not related to the above tender announcement:

The information about LUKOIL International Tenders is published on the Company's refer following

http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders

شركة لوك أويل ميد-إيست المحدودة تعلن المناقصة رقم ZK.TND.LOM.2018.089 لتقديم خدمات شحن البضائع

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة-2 في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة-2 في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط العراقية.

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية والأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة لتلك الواردة في هذه المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

ويجب على الشركات المتقدمة بالعروض أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل، المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما

- أن تكون لديها خبرة لا تقل عن ثلاثة سنوات (3) في تقديم خدمات الشحن البضائع بما فيها نقل الشحنات الضخمة للمشاريع الكبرى للنفط والغاز و/أو مشاريع الصناعة التقيلة و/أو الإنشاءات الشاملة في العراق.
 - ألا يقل متوسط مبيعاتها السنوية خلال السنوات 3 (الثلاث) الأخيرة عن 000،000،000 دولار أمريكي. أن يكون لديها مكتب عامل مسجل قانونيا (تابع لها) في جمهورية العراق.
- أن يكون بإمكانها تقديم المكانن وآليات النقل ومرافق التخزين بما يتماشى مع متطلبات الشركة (مملوكة أو مستأجرة). أن يكون بإمكانها تقديم رصيف في ميناء أم قصر أو ميناء خور الزبير التجاريين (مملوك أو مستأجر).
 - على مقدم العرض أن يكون قادراً على دفع التأمينات الأولية المطلوبة وقدرها 40,000.00 دولار أمريكي.

يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطى مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلبات على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعة من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 28 شباط 2018).

على أن يتضمن الطلب الخطى لمقدّم العطاء المعلومات التالية:

اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الالكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الالكتروني.

سوف يتم توزيع وثائق المناقصة بالصيغة الالكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما

يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 05:00 م من تاريخ 2 نيسان / ابريل 2018.

تكون كافة الإتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه معتمدةً على العنوان الألكتروني الآتي:

tender@lukoil-international.com

معلومات ليس لها علاقة بالمناقصة المعلنة أعلاه:

تُنشر المعلومات المتعلقة بالمناقصات العالمية التي تعلنها شركة لوك أويل، على موقع الشركة الالكتروني. يمكنكم الاطلاع عليها عبر الربط التالي: http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders

LUKOIL MID-EAST LIMITED Announcement of Tender No 090.ZK.TND.LOM.2018 for Supply of Casing for 3 Yamama Wells

LUKOIL MID-EAST LIMITED, a designated Operator for the West Qurna (Phase 2) Contract Area in the Republic of Iraq, is developing the West Qurna-2 oil field under the Development and Production Service Contract signed with the South Oil Company of the Iraqi Ministry of Oil.

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects described in the subject of the tender, which are allowed by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of certification to perform their activities in the Republic of Iraq, may participate in the Tender.

Companies acting as Bidders shall meet the following minimum qualification requirements specified in the Tender Documentation, including the following:

- a) Experience of supply seamless casing / tubing pipes as per ISO 11960 / API 5CT, PSL-2 with total value not less than USD 10,000,000 during last 5 years (2012-2017).
- b) The Bidder is able to submit the Bid Bond in the amount of USD 100,000.00
- c) Raw materials (Billets) for Casing, additional pipes and pup joints shall be originated from following countries/regions; North America, Brazil, Russia, South Africa, South Korea, Saudi Arabia, Japan, European Union.
- d) The Bidder should be goods manufacturer or duly authorized to represent goods manufacturer for supply of casing pipes which are subject of this Tender.

A full set of the Tender Documentation may be obtained after submission of a written application along with sufficient information confirming that the company meets the minimal qualification requirements set out above (applications on the letterhead signed by an authorized person shall be received before 28.02.2018). To submit the written application please follow the instructions specified to the following http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders

The written request of Bidder shall contain the following information:

Full name of company; mail address; phone; fax; e-mail address; full name of contact person and his e-mail address.

The Tender Documentation shall be distributed in electronic form without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Envelopes with Bids shall be delivered to the address specified in Tender Documentation before 15.03.2018 (05.00 p.m. Dubai time).

All communication regarding the Tender should be conducted through the following email: tender@lukoil-international.com.

شركة لوك أويل ميد-إيست المحدودة تعلن المناقصة رقم ZK.TND.LOM.2018.090 لأنابيب البطانة لثلاثة من آبار اليمامة

تقوم شركة لوك أويل ميد إيست المحدودة العاملة بصفة مشغل مشروع غرب القرنة (المرحلة الثانية) في جمهورية العراق بتطوير حقل غرب القرنة (مرحلة 2) في إطار عقد الخدمة للتطوير والإنتاج المبرم مع شركة نفط الجنوب التابعة لوزارة النفط

يحق الاشتراك في هذه المناقصة للشخصيات الاعتبارية والشركات المحلية العراقية و الأجنبية التي تتمتع بخبرة تنفيذ مشاريع مشابهة واردة في موضوع المناقصة والمرخص لها بتنفيذ الأعمال في جمهورية العراق وفق القوانين والتشريعات السارية في جمهورية العراق و/أو الدولة التي تم تسجيل الشركة فيها.

يتعين على الشركات المتقدمة بالعطاءات أن تستجيب لمتطلبات الحد الأدنى للتأهيل المذكورة في وثائق المناقصة بما فيها ما

- a) أن تملك خبرة في تجهيز أنابيب الإنتاج وفق مواصفات المعهد النفطي الأمريكي CT / ISO 11960, PSL-25 بقيمة إجمالية لا تقل عن .10.000.000 دولاراً أمريكياً خلال السنوات الخمس الأخيرة (2012-2012)
 - على مقدم العرض أن يكون قادراً على أن يدفع التأمينات الأولية المطلوبة قدرها 100,000.00 دولار أمريكي.
- يجب أن يكون مصدر المواد الأولية لأنابيب البطانة، الأنابيب الإضافية والوصلات الأنبوبية هو أحد البلدان/المناطق التالية: الولايات المتحدة، البرازيل، روسيا، جنوب إفريقيا، كوريا الجنوبية، السعوددية العربية، اليابان، الاتحاد الأوروبي.
- d) يجب على مقدم العرض أن يكون مصنعا للبضائع أو مفوضا حسب الأصول لتمثيل الشركة المصنعة للسلع لتوريد أنابيب البطانة ذات الصلة يهذه المناقصة يمكن الحصول على كافة وثائق المناقصة عقب تقديم طلب خطى مرفق بمعلومات وافية تؤكد أن الشركة العارضة تستجيب

لمتطلبات الحد الأدنى المذكورة أعلاه (يتم تقديم الطلب على الأوراق الرسمية الخاصة بالشركة موقعا من قبل الشخص المفوض في موعد أقصاه 28 فبراير/ شباط 2018 عبر إرساله إلى العناوين التالية: من أجل تقديم طلب المشاركة يرجى اتباع التعليمات المحددة على الرابط أدناه: http://www.lukoil.com/Company/Tendersandauctions/Tenders The written request of Bidder shall contain the following information:

اسم الشركة الكامل وعنوان البريد والهاتف والفاكس وعنوان البريد الالكتروني والاسم الكامل للشخص المفوض بالاتصالات وعنوان بريده الالكتروني.

يجب إرسال وثائق المناقصة بالصيغة الاكترونية دون أي مسؤولية عن فقدانها أو تأخر وصولها، بعد تقديم طلب خطي كما تمت يتم تقديم العروض بالظرف المختوم في العنوان المذكور في وثائق المناقصة قبل تمام الساعة 05:00 م (بتوقيت دبي) من

> تاریخ 15 مارس/ آذار 2018. بجب اجراء كافة الاتصالات الخاصة بالمناقصة أعلاه عبر العنوان الإلكتروني الآتي:

العدد: ۲۰۱۷ م / ۲۰۱۷ التساريخ ۲۰۱۸/۲/۷



جمهورية العراق مجلس القضاء الأعلى رناسة محكمة استئناف كربلاء الاتحادية محكمية بداءة كربلاء

الى/المطلوب الكشف صده / المدير المفوض نشركة هندسة السلسبيل ـ اضافة لوظيفته

أقام طالب الكشف المستعجل/ محافظ كريلاء _ اضافة لوظيفته الكشف المستعجل المرقم أعلاه المطالبة (بتثبيت ذرعة واقع حال لمشروع أكمال تطوير شارع أحمد الواتلي الوارد ضمن خطة تنمية ٢٠١٢) ونظراً لمجهولية محل أقامتكم في الوقت الحاضر لذا تقرر تبليغكم اعلاناً بصحيفتين محليتين يوميتين للحضور أمام محكمة استنناف كربلاء في الساعة التاسعة من صباح يستسوم المرافعة ٢٠١٨/٢/٢٢ وفي حالة عدم حضوركم أو أرسال من ينوب عنك قانوناً سوف تجري المرافعة بحقكم غياباً وعلناً .





فقدان وصولات

;tender@lukoil-international.com

فقد منى الوصلين الصادرين من امانة بغداد / وصولات بدل ايجار العقار المرقم (الجزء أ من القطعة المرقمة 270 / 1 عطيفية) المرقمين 10640 في 2011 /8 / 23 ميلغه (15000000) ديـنـار و 175897 في 22 / 4/ 2015 مبلغه (9000000) دينار بإسم (باسم على صحن) الرجاء ممن يعثر عليهما تسليمهما الى جهة الاصدار.

www.azzaman.com